
nieuws

Demotte wil overheid niet meer laten betalen
nieuws

De vleessector wil voor het alternatief voorstel inzake de BSE-financiering vanaf nul
beginnen en niet voortborduren op het ontwerp van koninklijk besluit. Dat zegt
Boerenbond-woordvoerder Roger Saenen. Het standpunt van minister van Volkgezondheid
Rudy Demotte luidt dat niet geraakt kan worden aan het KB en dat enkel de praktische
modaliteiten van de doorrekening aan de eindverbruiker kunnen worden bekeken.

4 FEBRUARI 2004 – LAATST BIJGEWERKT OM 14 SEPTEMBER 2020 13:53

De vleessector wil voor het alternatief voorstel inzake de BSE-financiering vanaf nul beginnen en
niet voortborduren op het ontwerp van koninklijk besluit. Dat zegt Boerenbond-woordvoerder Roger
Saenen. Het standpunt van minister van Volkgezondheid Rudy Demotte luidt dat niet geraakt kan
worden aan het KB en dat enkel de praktische modaliteiten van de doorrekening aan de
eindverbruiker kunnen worden bekeken.
Demotte en vertegenwoordigers van de vleessector zaten woensdag rond de tafel over de BSE-
financiering. De sector wil niet dat de kosten op de kap van de landbouwer komen en wil dat de
overheid betaalt. Het principe van doorrekening aan de eindverbruiker zal er immers in praktijk op
neerkomen dat de landbouwer betaalt, redeneren ze.
Na afloop luidde het bij de sector dat ze een alternatief voorstel zullen uitwerken en schriftelijk
overmaken aan Volksgezondheid. Bij de Boerenbond luidde het dat ze hierbij volledig vanaf nul
willen beginnen en niet willen voortborduren op het koninklijk besluit.
Bij het kabinet van de minister luidde het woensdag dat niet aan het KB kan worden geraakt.
Tegenvoorstellen waarbij de overheid meer betaalt, zal de minister niet aanvaarden. Demotte houdt
ook vast aan de solidarisering onder alle vleessoorten. De minister wil wel voorstellen in
overweging nemen omtrent de uitvoeringsmodaliteiten van de doorrekening aan de eindverbruiker.
"Het gaat om zaken zoals facturatie, administratie en controle", aldus woordvoerder Karim Ibourki.
Van overleg binnen de week is overigens geen sprake.
De minister wil ook de prijzen van de tests verlagen. Hij werkt aan een project waarbij het
Voedselagentschap een rol zou kunnen spelen op de markt van de tests. Het Voedselagentschap zou
een deel van de tests kunnen aanbieden. Er komt ook een nieuwe offerte-aanvraag aan de labo's.
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